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A Képvise lő- tes tü le t  13 igen szavazatni!  és ! tartózkodás mellett  a következei 
határoza to t  hozta:

2 7/2000. (11.24.) számú képviselő-testületi  határozat:

A Képvi se lő - t es tü l e t  a "Veszprém Megye  Tűzvéde l méé r t  105" Alapí tvány 
kura tó r iumi  tagjának Somogyi  László tűzo l tó  a l ez redes  urat  javasol ja ,  t ovábbá  
hozzá járu l  ahhoz,  hogy a kura tór ium tagja inak megbíza t á sa  az eddigi 3 év helyet t  
5 év legyen.

H a t á r i d ő : azonnal

Felelős:  Leszkovszki  Tibor  polgármes t er

31.  Lóv er sen y f o ga dá s  és a gárvers en yf ogadás  mű ködt et é sére  vonat kozó  
pályázat i  ki í ráshoz  egyetértés  megadása  (35. )

T ö r z s ö k  Károly:
E gy s z er  már  a t es tület  döntöt t ,  hogy Lóver s eny  I roda  létesí thető a város  

t e rü le t én ,  csak az Agárversenyfogadás i  I rodával  van kiegész í tve  az e lőter jesz tés .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Vár os r endezés i  és Kommunál i s  B izo t t s ág  á l l ásfoglalását  kérem.

F a z e k a s  István:
A Vá ros r ende zés i  és Kommunál i s  B i zo t t s ág  8 igen szavazat ta l  a ha tároza t i  

j av as l a to t  e l fogadás ra  j avasol ja  a Képv i se lő - t e s tü l e tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot t ság.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizot t ság a ha t á r oza t i  j avas l a to t  8 igen szavazat ta l  

e l fogadás ra  j avasol j a  a Képvi se lő- t es tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ké rdés e  kinek van? Vélemény,  é sz revé t e l 9

A két b i zo t t s ág  egyhangú t ámogatásáva l  s zavazás ra  teszem fel a ha tároza t i  
j avas l a t o t ,  aki el fogadja,  kérem szavazzon!

A Képvise lő- tes tü le t  14 igen szavazat tal a következő  határozatot hozta:



!

28/2000. (11.24.) számú képviselő-testületi határozat:

Vá rp a l o t a  Város  Önkormányzat i  Képv i se lö - t e s tü l e t e  a koncessz ióró l  szóló 
1991. évi XVI.  tv, valamint a s ze rencse já t ék  szervezéséről  szóló 1991. évi 
XXXIV.  tv. fe lhatalmazása alapján

li o z z á j á r u I

a M a gy a r  Köztár saság  Pénzügymin i sz t e re  általi l óver senyfogadás  és 
a gá r ve r s en y f o g ad ás  működte t ésé re  v o n a t ko zó ,  koncessz iós  s ze rződés  
m e gk ö t é s é r e  i rányuló nyilvános pályázat  k i í rásához,  amely szer int  Várpa l o t a  
vá ros  köz igazga t ás i  területén fogadó i r oda  k ia lakí tására  kerül sor,  azzal  a 
k ikötésse l ,  hogy a fogadói roda  önkormányzat i  tu l a jdonú bér lemény legyen.

Hat ár i dő :  a hozzájárulás  megküldésére :  azonnal
Felelős:  Leszkovszki  Tibor  po lgá rmes t e r

71 '

32.  Ö nk o r m á n y z a t i  érdekből  ju t t a t o t t  ön k orm á n y za t i  tu la jdonú bérlakás  
e l ide ge ní t é sre  történő kijelölése ( Várpa l o t a ,  Korompay  u. 15. fszt.  20. )  (39. )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Egészségügy i ,  Szociál is és Lakásügyi  B izo t t s ág  á l lásfoglalását  kérem.

Dr.  D a n c s ó Már ia  Éva:
Az Egészségügy i ,  Szociál is és Lakásügyi  Bizo t t ság  8 igen szavaza t t a l  a 

ha t á r oza t i  j avas l a t o t  el fogadásra  j avasol j a  a Képvi se lő- t es tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés?  Vélemény,  észrevétel?
Aki a ha t á r oza t i  j avas la tot  el fogadja,  kérem szavazzon!

A Képv ise lő- te s tü le t  14 igen szavazat  tál a következő  határozatot hozta:

29/2000. (11.24.) számú képv ise lő - tes tü le t i  határozat:

V ár pa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képv i se lö - t e s tü l e t e  a Várpalota ,  Ko rompa y  L.
u. 15. fszt .  20. szám altti önkormányza t i  é rdekből  j u t t a t o t t  önkormányzat i  
t u l a jdonú bér l akás t  el idegení tésre kijelöli azzal ,  hogy a kijelölés az Önkormányza t  
t u l a jdonában  álló lakások és helyiségek bér le téről ,  valamint  e l idegení t ésükről  
szóló 35 / 1993 .  ( XI I . 21.) sz. önkormányzat i  rendelet  36/B.  §. (2) bekezdése  
szerint  a Polgármes te r re l  megkötendő külön sze rződés  megkötésének  napján lép 
hatályba.

Felhívja az önkormányzat i  tula jdonú bé r l akások  ér tékes í tésével  megbízot t  
Várpa lo ta i  Közüzemi  Kft-t ,  hogy a ki jelölés  érvénybe lépésének napjától  
s zámí to t t  30 napon belül a 35/1993 ( X I I . 2 1.) sz önkormányzat i  rendelet  34. §.
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(8) bekezdés  szerint i  ér tékes í tés i  ajánlatot  t egye  meg az elővásár lási  jog 
gyakor l á sá ra  j ogosu l t  bér lőnek.

Tekinte t t e l  arra,  hogy a lakásra vona tkozó  bérlet i  s ze rződés  jogviszony 
idő t a r t ama  még nem haladja meg az öt évet,  az adás -vé te l i  sze rződésben  a bérleti  
j ogv i s zony  kezde t é tő l  számí to t t  öt éves i dőta r t am le jár tá ig  Várpalo ta  Város  
Önkor mányza t a  j avár a  visszavásár lási  jogot  kell kikötni .

Határidő:  a külön sze rződés  megkötésére:  2000.  márc ius  31.
Felelős:  Leszkovszk i  Tibor  polgármester

Határidő:  az é r tékes í tés i  ajánlat  megtételére:  a külön sze r ződés  megkötésé t  
köve t ő  30 nap

Felelős:  dr. Fehérvár i  László,  a Várpalotai  Közüzemi  Kft  igazgatója

33.  "A várpalota i  t ávhőszo lgá l ta tás  korlátozás i  s orr e nd j én e k  és csat lakozási  
dí j ának  me ghat ároz ása"  tárgyú e lőterjesztés  tárgyalás i  időpont j ának  
módos í t ása  (30.)

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A Város r endezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság á l l ás fogl a lásá t  kérem.

F a z e k a s  Is tván:
A Város r endezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság  vi ta nélkül  8 igen szavazat ta l  a 

ha tároza t i  j avas l a t o t  e l fogadás ra  javasol ja  a Képvi se lő- t e s tü l e tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Kérdése  kinek van? Vélemény,  észrevétel?
Amennyiben nincs,  aki a határozat i  j avas la tot  e l fogadja ,  kérem szavazzon!

A Képvise lő- tes tü le t  14 igen szavazattal a következő határozato t  hozta:

30/2000. (11.24.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képv i se l ő - t e s t ü l e t e  "A várpalotai  
t ávhőszo l gá l t a t á s  kor l á tozás i  sor rendjének és csa t lakozás i  díjának 
megha t á rozása"  t á rgyú e lőter jesz tés  t á rgyalásának időpont j á t  a 2000.  február  havi 
Képvi se lő- t es tü le t i  ülésről  a 2000.  március havi ülésre  módosí t j a .
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34.  Javas lat  a 160/1998.  (VII .2.) számú Képv i s e l ő - t e s t ü l e t i  határozat  
(közoktatás i  koncepc ió)  9. pontja végrehaj tás i  h a t á r id e j é n e k  módos í tására  (3.

L e s z k o  v s z k i  Tibor:
Az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság á l lásfoglalását  kérem.

S u r á n v i Pál:
Az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság 10 igen szavaza t t a l  e l fogadásra  

j avaso l j a  a ha t á r oza t - t e r veze t e t  a Képvi se lő- t es tü le tnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Inota  Város r és z  Önkor mányzó  Testülete.

S a j t o s  János:
Inota  Város r ész  Önkormányzó  Tes tüle te  a ha tá roza t i  j avas la to t  8 igen 

szavaza t t a l  e l fogadás ra  j avasol j a  Képvise lő- tes tü le tnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki a kér t  ha tár idő módos í t ás t  el fogadja,  kérem szavazzon!

A Képvise lő- te s tü le t  14 igen szavazatta l  a következő határozato t  hozta:

31/2000. (11.24.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képvi se lő - t e s tü l e t  a 160/1998.  ( VI I .2.) sz. ha t á r oza ta  9. pont jának 
végrehaj t ás i  ha tár idejét  1999. február  29-ről  2000.  o k tó b e r  3 I - r e  módosí t ja:

A Képv i se lő - t e s tü l e t  felkéri  a polgármester t ,  hogy er re  a ha tá r időre  az oktatás i  
i n t ézmények  alapí tó oki ra tban  rögzí te t t  működési  kö rze t e i nek  fe lülvizsgál ta táról ,  
a s zükséges  módos í t á sok  kimunkálásáról  gondoskodjék .

Felelős:  Leszkovszki  Tibor  polgármes t er

(14.45 órakor Fakász Tamás visszajött, a létszám: 15 fő ) .

35.  Beszámoló  a pénzbel i  és t ermészetben nyúj to t t  szociál is  és 
gy e rmek v éd e l mi  e l lá tások 1999.  évi adatairól  (9.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Egészségügyi ,  Szociál i s  és Lakásügyi  Bizo t t ság  á l l ás foglalását  kérem. 

D r . D a n c s ó  Már ia  Éva:
Az Egészségügyi ,  Szociál i s  és Lakásügyi  B i zo t t ság  7 igen szavazat ta l  a 

ha tároza t i  j avas l a to t  e l fogadás ra  javasol ja  a Képvi se lő - t es tü l e tnek .
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ké r dés?  Vélemény,  észrevétel? Amennyiben nincs,  aki a határozat i  j avas la to t  

e l fogadja ,  kérem szavazzon!

A Kópvise/ő-tesf i i le t  15 igen szavazattal  a következő  határozatot  hozta:

32/2000. (11.24.) számú képviselő-testületi  határozat:

V á r pa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képv i se l ő - t e s t ü l e t e  a pénzbel i  és t e rmésze tben  
nyúj to t t  szociál i s  és gyermekvédelmi  e l l á tások 1999.  évi adatai ról  készül t  
b e s z á mo l ó t  el fogadja.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A nyi lvános  ülésre felvet t  napi rendi  pon t ok  végé r e  ér tünk,  vegyes  ügyek 

köve tk ez ne k .

Vegyes  Ügyek

L e s z k o v s z k i  Tibor:
1./  E d v a r d  Wersanski  kerese t t  meg bennünke t .  Kérésének tárgya,  hogy a 

márc ius  15-i ünnepségre  szeretné,  ha k imenne  egy delegáció.  Kérése  és j avas la ta ,  
hogy  14-én u t azn a  ki Pet rozsénybe,  körülbelül  olyan nagyságú gárda,  mint tavaly.  
Majd azt  köv e tő en  pénteken jönnének  haza.  Sze re t ném,  ha az idei de legác ió t  az 
a l po lg á rm e s t e r  úr  vezetné.  Domokos  Is tván ura t  pedig megbízom azzal ,  hogy 
s ze rv ezz e  meg a delegációt .

2. /
Né hán y  in formác ió t  szeretnék Önökkel  megosz t an i .
Fe b ru á r  elején kaptam egy levelet ,  a Veszprém Megyei  Ipari és Kereskedelmi  

Ka mar á t ó l  és ezt  köve tően a j egyző úr t árgyal t  is velük.  "A gazdasági  kamarákró l  
szóló 1999.  évi CXXI.  tv. alapján az ö nkén t es  t agságon  alapuló kamarák  a 
j ö v ő b e n  nem látnak el közigazgatás i  f e l ada toka t .  Ezér t  ezután t á j ékoz ta t j uk  arról  
is, hogy márc ius  hónaptól  a városban nem műk öd te tü n k  ügyfé l szolgála tot .  A 
vá rpa lo t a i  kamarai  tagjaink és ügyfele ink kiszolgálását  a Veszprémi  
ügyfé l s zo l gá l a t unk  végzi március 1-jétől."

3. /
A Magyar  Köz tá r saság  Honvédelmi  Min i sz t e ré tő l  kaptam levelet  február  3-án,  

melynek tá rgya  a Központ i  Gyakor ló-és  Lőtér  igénybevétele .  A lőtér  kül földiek 
igénybevé t e l e  esetén a bevétel  fe losztásával  k apcs o l a to s  3 1/1997. HK. 13. HM. 
u t as í t ás  módos í t á sá t  kezdeményezte  az ér in te t t  önkormányza tok  megbízása  
a lapján,  írja dr. Szabó János Honvédelmi  Min i sz t e r  úr.



" Tá j ékoz t a t om polgármes t er  urat ,  hogy az ér inte t t  u t as í t ásban  lefektete t t  elvek 
a f e losz tás  szempont jából  csak ál talános  érvényűek,  hiszen az összes  szempont ,  
ami gyakor l a tban  érvényes í tésre  kerül  egy utas í tásban nem rögz í the tő .  Az eddigi 
gyakor l a t  is az volt ,  hogy a fe losztás  előt t  az é r in te t t ekkel  való egyez te tés  után 
szüle te t t  meg a bevétel  fe losztására  vona tkozó  j avas la t .  Tekinte t t e l  arra,  hogy az 
Önök j avas l a t a  és a jelenlegi  utas í tás  közöt t  a lapvető kü lönbség  nincs,  az utasí tás  
mó dos í t á s á t  nem tar tom indokol tnak.  Kérem a fent iek szíves tudomásulvéte lé t .  
Ti sz te l e t t e l  dr. Szabó János."

4. /
A sa j tó t  köve tve  az elmúlt  hónapokban  l ehete t t  érzékelni ,  hogy néhány 

p r ob léma  vol t  a Megyei  Közgyűlés  és a Petőfi  Színház igazga tó ja  közöt t .  Ma már 
önkor mányza t i  biztos  van a gazdá lkodás  élére kinevezve ,  s a az igazgató  úr a 
k ö v e t ke z ő  levélben fordul t  hozzám j anuár  28-án:

"Sze r e t ném tá jékozta tni  Önt,  hogy a Veszprémi  Petőf i  Színház körüli ,  a 
s a j t óban  is e rősen exponál t  problémák sem személyemet  sem az ál talam ajánlot t  
p r o g r a m o t  nem érinti .  Mind az évadban vállal t  kö t e l eze t t s ége inknek ,  mint pedig a 
Mi l lenniumi  vál la lásunknak eleget  tudunk és eleget  is fogunk tenni.  Biztosí t juk 
Önöke t ,  hogy a t ámoga tásban  szereplő ös szege t  k izárólag a szerződésben 
megje lö l t  cél ra használ juk fel, ezér t  t i sz tele t te l  kérem,  hogy t ámoga tó  szándékát  
t a r t s a  fenn.  Biz tosak  vagyunk abban,  hogy a Petőf i  Színházban ér tékes ,  
va l amennyiünk  ö römét  és érdekét  szolgáló e lőadások  j önnek  létre.  Támoga t á sá t  a 
t á r s u l a t un k  nevében is t i sztelet tel  kérem és köszönöm.  "

Sze re t ném megjegyezni ,  hogy a Város rendezés i  és Kommunál i s  Bizo t t ság  előt t  
már  ot t  vol t  az a Jó Szerencsét  Művelődés i  Ház sz ínház teré t  megcé lzandó 
á tépí tés i  t e rv tanulmány,  ami a tavalyi  megá l l apodásban  fogla l t a to t t ,  hogy 
e lkészí t ik  a 10 M for int  kereten belül.  A köve t kező  tes tület i  ülésig s zándékozom 
e l jut ta tni  valamennyi  képvise lőnek ennek az anyagnak a másolatá t .  Ennek a 
l ényege,  hogy a színpad terét  bőví tenék ki. A színpad mögöt t i  ö l tözők te rüle t e  
b e kap cs o l ás r a  kerülne  a színpadhoz,  némelyes t  e lőbbre  hoznák a néző té r  felé,  és 
a mos tani  ö l töz ő t é r  fölé kiépí tet t  emelet i  rész,  - ami az egész épület  egységét  
nem b o n t a ná  meg - kerülne kia lakí tásra  az ö l t özőré szben ,  részben pedig a színpad 
alat t .  E gyé bké n t  a nagyszínpadi  e lőadásoknak  a lakí tanak ki teret .

5. /
Már c i us  11-én a Polgármes ter i  Hivatal  köz t i sz tvi se lői  kara szervezi  az éves,  

h a gyományos  bál ját  a Spor tcsa rnokban.  Februá r  15-től  Kol imár  Viktór iánál  
j egyek  igényelhetők ,  kezdési  időpont  19.30 óra.  Egyébként  a két d í szpolgárunk,  
Klaus  Berch to l d  és Herber t  Eile is ott lesz a hivatali  bálon.

6. /
M eg k e re s t e k  bennünket  a Ker tba rá tok  és a Városszép í t ő  és -Védő Egyesület  

képviselői ,  hogy szere tnének Wol fsbergben egy hé tvégé t  el töl teni .

Ezt  a ké résüke t  te l jes í t et tük,  ez ügyben meg t ö r t én t ek  a szükséges  lépések,  
hozzák  az a jánlatot ,  hogy miért ,  mennyit  kell majd fizetni .

75
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7. /
Für jes  László ügyveze tő - igazga t ó  úr által e lküldöt t  t á j ékoz ta t á s  ot t  van 

mindenki  előt t ,  kérem,  hogy olvassák el.

8. /
A Men t ő  Szervezet  nevében dr. Czirnel  Józse f  fő igazga tó  úr küldöt t  a "04" 

Alapí tványról  egy részle tes  anyagot  az elmúlt  évi t énykedésekrő l ,  
e lképze lésekrő l .

9. /
A rendkívül i  testület i  ülés szükségességé t  két héten belül a legjobban a 

k ö v e t k e z ő  indokol ja .  Másfél  hónap csúszással  megér keze t t  a t eherment es í t ő  útnak 
a p r og r amt e r ve  és ebben kell a Képvi se lő- t es tü le tnek  ál lást  foglalni .

Veszprémből  é rkezve  a Tsz.  majornál  jobbra  fordulna  le a t eherment es í t ő  két 
sáv,  t ehá t  a Tsz.  major  és a tó közöt t ,  s a mostani  szélhelyi  úttal  pá rhuzamosan  
lemenne,  ke resz tezve  a Péti  utat .  Az egyik a l t e rna t íva  az lenne,  hogy a vasút i  
t ö l t é sné l  végigmegy,  a vasútá l lomás  utcájára  ki jön,  ot t  a hadiutat  igénybevéve 
kiépí tve  az Ipari  Park mel let t  a Grábler - tó  oldalán ki a 8-as útra,  és ot t  a lakulna 
ki a kö r f o r ga l om és a négy sáv onnan menne tovább Székes fehérvár  i rányába.  Ha 
a t e s t ü l e t  azt  akarja,  hogy mielőbb t eher ment es í tő  út ja legyen a 8-as átkelő 
szakaszának ,  akkor  - a bevont  szakemberek vé leménye  alapján - j avaso lnám a 
képvi se lő t á r sa i mnak ,  hogy ezt  fogadjuk el, mert  ehhez  két  éven belül elérhető 
pénz  ö s sze szedhe t ő  lenne.

A másik al ternat íva.  A ki lépés ugyan az, 75 fok alat t  keresz tezi  a vasút i  
tö l t és t ,  végigmegy a déli oldalán a vasút i  t ö l t é snek ,  megint  egy vasút i  
ke r e sz t e ződé s ,  visszajön,  és a Völgyi  Árpád t e rü le t én  csa t l akozna  be a 8-as útba.  
Lényeg  az, hogy a két  vasút i  ke resz t eződés  tavalyi  áron 3-3 mill iárd for in t /darab 
vol t .  Az első vá l tozatú ,  elkerülő utat  sokkal  kevesebb pénzből  meg lehetne 
oldani .  És itt fo lyta tnám a hírt ,  hogy ez a gondo l a t  vezérel t ,  hogy a Ka tona  
Ká lmán KHB.  m.minisz te r t  meghívjuk a mil lenniumi zászló á t adásá r a  - ha a 
Képv i se l ő - t e s t ü l e t  is el tudja  fogadni  - és a MÁV- nak  a "csak nem" válaszára  
s ze re tnénk  par tne r t  szerezni ,  aki velünk együt t  a M Á V - o t  megtudja  győzni  arról ,  
hogy neki  egyál talán nem sér tünk érdekeket ,  akkor ,  amikor  itt j öv ü n k  végig a 
t ehe r men t es í t ő  út tal .  Szere tnénk  a miniszter  úrral  tárgyalni  arról ,  hogy lehetne 
ebből  a két  év alat t  a pénzt  is megszerezni ,  hogy ez a t eherment es í t ő  út 
e lkészül jön.

A Mil lenniumi  rendezvény- so roza t  kapcsán eml í te t t em,  hogy Ka t ona  Kálmán 
mini sz ter  úrral  vagyunk levelezési  kapcsola tban,  most  már abban a mélységig 
ka po t t  ada toka t ,  hogy az e lképzel t  meghívot t ak  névsora  a Mil lenniumi  napon.  
Várha t ó ,  hogy a döntés  napokon  belül megszüle t ik .  Az Oktatás i ,  Kul turál i s  és 
Spor t  Bizo t t ság tó l  kér tem ál lásfoglalás t ,  hogy ki legyen a zászló anya,  ők nem 
fogla l tak  állást.  Beszé lge t tünk ,  és a mai napon az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  
Bizot t ságná l  felvetet t  öt letet  végigvi t t em és meggyőz t em egy négy gyerekes ,  
köz t i s z t e l e tben  álló anyát ,  hogy vállalja fel. Szerepe  annyi,  hogy a kormánytag  
által á t ado t t  zász lóra  a mega j ándékozo t t  város nevében felköt i  a sza lagot ,  ő pedig 
Lassú T a m á s n é lenne.
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Az Ipari  Parkok címszóra lett a fel jegyzés  módos í tva ,  a 30 M Ft köl t ségvetés i  
rende l e tben  e l fogadot t  pénznél .  Bács Péterék ez évben elkezdik,  és a j övő  év első 
n egyedévében  be akarják fejezni a belső Ipari  Park inf ras t ruktúra  épí tését .  A 
c s o mó p on t  és az ú t szakasz  egy je lentős  része az Ipari  Park fel táró út ja is. Aminap 
adtam egy nyi la tkozatot ,  hogy ha ez a var iáció kerül  el fogadásra,  és ő megépí t i  
ezt az ú t szakasz t ,  hosszútávon a Kö zú tk ez e l ő  Közhasznú Társaság  út jával  
c sa t l a ko zv a  tehermentes í tő  út szerves része lenne,  és ő üzemel tet .  Ők j ö t t e k  egy 
olyan ajánlat tal ,  hogy valamilyen formában ta lá l junk együt tműködés t  a másik 
Ipari  Parkkal  is, mert  rájöt tek arra,  hogy ami kor  a leendő befekte tőkke l  
t á rgya lnak ,  mindig követel ik és kérik,  hogy legyen ot t  az önkormányzat ,  akivel  
hos szú t ávú  kapcso l a t a  lesz egy l e t e l epedőnek,  hogy mit tud ajánlani.

1 1./
Az Ipar i  Parknál  az a nagybefekte tő,  akiről  úgy beszé lget tünk,  hogy 700 és 

1900 közöt t i  ké tütemben megvalósuló be ruházása ,  az l eszűkí te t t e  a több 
t e l epü lés rő l  a tárgyalási  kört  ket tő,  há romra ,  és mi nem maradtunk benne.  A 
l egu to l só  t á rgya ló  par tner  egy Amer ikai  cég,  aki e l ek t ro-mechanikus  
a lka t r é s zeke t  és különböző részegységeket  gyár t ,  más-más iparágak számára.  
Körülbe lü l  800-900  főben gondolkodó  cég,  de dön t é s  még nincs,  későbbiekben 
vá rha tó  a visszajelzés.

12./
Az elmúl t  héten az EDASZ vezé r igazga tó j a  a régió azon polgármes t ere i t  hívta 

meg Székes fehér vár r a ,  ahol a Székesfehérvár i  Ki rendel t ség  lát el szolgá l ta tás t .  
Na gyon  sok d icsére te t  nem kaptak,  e lmarasz t a l ásban  vol t  részük.  Szokásos ,  hogy 
több u t c áb a n  nincs közvi lágí tás.  Mi is e lmond t uk  a kívánalmainkat  és e lmondtuk  
azt ,  hogy  van egy szerződéses  kö t e l eze t t s ég  is.

K öz ö se n  el kell érni azt,  hogy a Hibaelhár í t ó  sze rveze t  valami más szervezet i  
e gysé gk é n t  és felál lásban dolgozzon.  Át s ze rv e zé s r e  kerül  az egész dolog,  azok a 
c so p o r t o k ,  akik ügyeletet  látnak el, önál ló  körze teke t  kapnak olyan 
h í r t echnikával ,  hogy bármikor  e lérhetőek legyenek.

13./
Ér in t ő l eges en  eml í tet tem,  hogy májusban N A TO  hadgyakor la t  lesz. A vá l tozás  

az elmúl t  hí rközléssel  szemben annyi,  hogy nem 9 hanem 1 1 tagál lam vesz részt  
az é l es lövésze ten .

14./
M e g n y u g t a tó  hírt  hal lot tam Kiihlné Szili Gabr ie l lá tó l ,  hogy kezdenek t isztulni  a 

v i szonyok  a go r donka  talá lkozó kapcsán.  A bevéte leknél  is e lőre lépés  van, 
remélem,  hogy siker koronázza  a nagy e rőfesz í t é sé t ,  és köszönöm a Lassú úrnak 
és mi ndazoknak  a képviselőknek,  akik t ámoga t j ák .

15./
A j öv ő  héten folytatunk tárgyalás t  az Erőművel ,  és az ÉDÁSZ képviselőivel .  

Úgy néz ki, hogy az Erőmű lépet egyet ,  és a Készenlét i  l tp-en az ál tala 
t u la jdonol t  közvi lágí tás t  haj landó olyan sz ínvonalon  rendbe tenni,  hogy az

10. /
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É D Á S Z átvegye.  Ebben a lépésben tudomásom van arról ,  hogy a Kohó és a 
Bak o n y k ar s z t  Rt. di rektben tárgyal .

T o v áb br a  is fenntar tom,  amit 1994. december i  ha t á r oza t ában  Várpa lo ta  Város  
Képv i se lö - t e s tü l e t e  e l fogadot t ,  hogy a t ereket ,  j á rd á ka t ,  utakat  az Erőműtő l  
g o n d o z ás r a  á tvesszük,  de erre je lenleg még nem reagál tak.

16./
Jövő  héten szerdai  napban egyeztünk meg Guba és Németh urakkal ,  hogy 

hozzák  a t anulmányt  a Készenlét i  Itp. fűtése ügyében.  Üzlet i  ajánlatot  adnak.  Ha 
e l fogadjuk  az üzlet i  fogyasztói  árat ,  amiben nekik megté rü l  a beruházás ,  akkor  
őkmegép í t i k  azt  a fűtő egységet ,  ami a saját  Készenlét i  l tp-en az előbb e lnevezet t  
E r őmű  u t ca  igényeinek kielégí tését  is megoldja .  Ha a Kohó is igénybe akar ja  
venni  a kommunál i s  hőszolgá l ta tás t  onnan biztosí t ja.

177
Jövő  héten tárgyalunk Künszler  Bélával  az E DAS Z  vezér igazgatój áva l .  A 

je lenlegi  l eosz tásban  úgy van, hogy bármelyik új nagyfogyasz tó  bekapcso l ásako r  a 
fej lesztési  fo r r ásoka t  70%-ban kell a fogyasz t ónak  fizetni,  30%- ban  a 
s zo lgá l t a tónak .  50 - 50%- o t  ajánlot t  fel például  az Ipari  Park be f ek t e tőknek  és 
s ze rvezőknek .  Ha hosszútávú garanciát  kap és az áramdí jban lehet leróni ,  ebben 
s ze re tnék  mind a két  Ipari  Park ügyvezetőjével  bevonva  úgy tárgyalni ,  hogy kicsi t  
s zé les í t sük  a kör t  és tegyük rugalmasabbá.

18./
A Hol land gyakor la t  márciusban lesz. Ennek az e lőkészí tés i  t á rgyalása  a j övő  

héten lesz.

T ö r z s ö k  Károly:
Há rom dologró l  szere tnék rövid t á j ékoz t a t á s t  adni.  Az egyik már  b izot t sági  

ülésen e lhangzot t ,  hogy támogatás i  s ze rződések  és maga  a feladat  elvégzési  
s z e r ződés ek  aláí rásra  kerül tek a Polgármes ter i  Hivatal ,  a KUHSZI  és a Népjólét i  
Gondozás i  Közpon t t a l  kapcsola tos  ISO Minősí t és i  r ends ze r  kiépí tésére.  A köl t ség 
7 5%- á t  az O RMO S Alapí tvány adja és 5 M for in tba  kerül  majd a három intézmény 
minősí tés i  r endsze rének  kidolgozása.

A k ö v e tk ez ő  dolog.  Negyed és k i lencrendű fe lperesként  pert nyer tünk több 
Önkor mányza t t a l  együt t  a Megyei  Egészségbiz tos í t ás i  Pénztár ra l  szemben.  A 
korábbi  önkormányza t i  egyezte tő fórumon kia lakí to t t  j á r óbe t eg  szakel lá t ássa l  
k a pcs o l a to s  megál l apodás t  a MEP e lőször  e l fogadta  és a f inanszí rozási  s ze rződés t  
aláí rta.  Miu tán  a Honvédelmi  Minisz tér ium és a Közlekedés i  Min i sz t é r iumhoz  
t a r t ozó  két  Balatonfüredi  Kórház  megfe l lebbez te ,  minden indoklás  nélkül  
me gvá l toz t a t t a  a f inanszírozási  szerződés t  a Megyei  Bí róság új el járásra kö te lez te  
az Egészségbiz tos í t á s i  Pénztár t ,  s köte lezte ,  hogy az egyez te tő  fórummal  közös  
á l l á sponto t  a lakí t son ki a témával  kapcsola tosan .

A harmadik  dolog,  pedig a Kegyelet  Rt - től  kaptunk t á j ékozta tás t .  Tavaly 
szüle te t t  olyan döntésünk,  hogy külső töke  bevonással  pr ivat izálható a Kegyelet  
Rt. Most  viszont  kaptunk egy olyan levelet ,  hogy az Igazga tó  Tanács  
megvizsgá l t a  a cég helyzetét  és úgy néz ki. hogy az 1999-es évet  pozi t ív
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eredménnye l  tudja zárni.  Ezzel  kapcsola tosan t á j ékoz t a t ó t  küld az 
ö nk o r má ny z a t ok  számára is. A t á j ékoz t a tóban  két dolog van. Az egyik,  hogy 
z á r t k ö r ű  Részvénytársaság,  a másik pedig,  hogy a t u l a j donosoknak  egymással  
szembeni  köte leze t t ségé t  a sz indikátus i  szerződés  írja elő.

(15,10 órakor dr . Szabó Gyula visszajön,  Surányi I}ál  kiment, így a l é t s z á m • 15 
fő)-

Dr. F e k e t e  Antal János:
Vá rpa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képvi se lő- t es tü le t ének  7/2000.  (11.24.) számú 

önkor mányza t i  rendeleté t  k ihi rdetem,  amely a város  egyes t e rü l e t én  tör t énő 
gép já rműve l  várakozás  á tmenet i  szabályai ról  szóló 22/1999.  (IX.  14.) számú 
önkormányza t i  rendelet  módos í t á sá ró l  szól. (A je g y z ő  úr ismertette a 
módosítást) .

A módos í t ás  szövege pedig a hi rde tőtáblán megtekinthető .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ké r dés e  kinek van? Beje lentése?

Dr.  S z ő k e  László:
Sze re tném tá jékozta tni  a város  TV-néző i t  és t i sztel t  képvi se lő t á r sa i mat  arról ,  

hogy  a napokban  a Vakok és Gyengén lá tok  Szövetsége ,  valamint  a C O M E T  Bt. 
s ze r vezés ében  számí tógép-keze lő i  tanfolyam indult  15 súlyosan lá tássérül t  
s zemély  részvételével .  A tanfolyam ideje 1 év, a helye pedig a Kereskedelmi  Bank 
épüle t e .  Az országban a kezdeményezésünk  szinte egyedülál ló,  hiszen még nem 
s ze r vez t ek  ilyen t anfolyamot ,  amely a képzésben levők számára,  ha eredményes  
v i z sgá t  t e sznek  OKJ képes í t és t  nyújt .  A tanfolyam köl t ségére  és a s egédeszköz  
igényére ,  egyaránt  sikerrel  pá lyáz tunk  a Fogya tékosok  Esélye Közalapí tványhoz .  
Én  kérem Önöket ,  hogy ha t a l á lkoznak  a tanfolyam rész tvevőive l  t ámogassák  
ő ke t  a köz lekedésben úgy,  mint engem.

J á m b o r  Attila:
Az elmúlt  évben dön tö t t  úgy a testület ,  hogy a S por t c s a r nok  előtt i  

a sz fa l tozássa l  nem kamionte rminá l t  épí te t tünk.  Mivel én minden reggel  ar ra  felé 
j á r o k  dolgozni ,  szere tnék beszámolni  arról ,  hogyan fej lődöt t  ez a dolog.  
Ke zd e tb e n  ki tör ték a táblát  és beál l tak parkí rozni .  Vol t  olyan reggel ,  hogy tele 
vol t  kamionokka l  ez a terület .  Úgy tűnik,  hogy ezt a t ö rekvésünke t  nem sikerül t  
megvalós í t an i .  Szere tném azt ,  ha valamilyen l ehe tőség  k íná lkozna  ennek 
végreha j t á sában ,  ameddig  az asz fa l t szőnyeg még úgy néz ki, hogy egyál talán 
e l fogadha tó .  Én szól tam már a Közterü le t - fe lügyelőknek ,  azóta  én az ügyben 
vá l tozás t  még nem tapasz ta l t am.

L a s s ú  T a m á s :
Me gnyug t a tó  választ  sze re tnék  kapni a polgármes t er  úrtól ,  azzal  kapcsola tban,  

hogy igaz-e a hír, hogy a Rendőr ség tő l  a Közlekedési  Alosztályt  e lvesz ik9

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A lé t számot  nem veszik el, a címet  átvi t ték,  viszont  a lé t számot  itt hagyták.  Az 

egyéb t erüle ten  hiányzó lé t szám pót lására  használhat ják fel. Ez annyi t  jelent ,  
hogy a Veszprémi  Alosztály fog itt vizsgálni  és el lenőrizni


